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Putovanie nie je o tom prejsť čo najviac kilometrov, alebo sa 
dostať čo najďalej... o tom je možno turistika. Tento rok sa to 
potvrdilo, keď nám Pán ukázal, že na púť nemusíme ísť do 
Portugalska alebo Španielska, ale postačí nám aj okolie našej 
dediny. Zázrakom pre nás bolo pekné počasie - aj keď hlásili 
búrky, naše spoločenstvo - aj keď sme sa nie vždy zhodli, ale 
aj putovanie s otcom Andrejom v piatok za chorými, za 
ktorých sme sa cestou modlili.  
Pre mňa bolo osobným zázrakom a požehnaním, že som sa 
mohla stať nástrojom a s pokorou zostať doma, keď to bolo 
potrebné. Rodičia ma dokonca "vyháňali" z domu, ale ja som 
cítila, že mám zostať.  
Naučila som sa viac milovať a vážiť si svojich blízkych, 
priateľov a núdznych. 
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